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Karlskoga Budoklubb  
Styrelsemöte 2020-09-14 

  
Närvarande 
Mats Werf, Rose-Marie Berggren, Tord Andersson, Jan Hellqvist, Cecilia Berglöf, Jenny Johrin, Per Eriksson, Eva Torsteinsrud 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Mats Werf öppnade mötet. 

2. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

3. Föregående protokoll 

Föregående protokoll gicks igenom och godkändes. 

4. Kassörens rapport 

 Vi har 129 000 kr på kontot.  
 Medlemsavgifter börjar komma in.  
 Ekonomin är god. 
 Handlingar inför ansökan för kommunbidrag som skall skickas in gås igenom så att uppgifterna stämmer. 

Mötet godkänner verksamhetsplanen med införda ändringar. Gemensam budget för klubben inför 2021 
justeras. Dopingpolicy skall bifogas, påvisning av att föreningen sökt LOK-stöd samt utdrag ur 
belastningsregistret. Saknas del om Yagyu Shingan som kompletteras. Felaktiga årtal justeras. Kontaktperson 
ändras från Tord till Mats. Sekreterare ändras från Christer till Jenny. Bokare justeras. (Kontaktuppgifter 
angående bokning finns i kontaktpärmen i dojon). Uppskattning av antal pojkar/flickor upp till 25 år i 
föreningen. 38 pojkar och 24 flickor. Ansökan ska vara inne före 1 oktober, Mats ansvarar för att ansökan 
skickas in. 

 Per och Aaron kollar på system för fakturering. Kolla även IdrottOnline. – Kvarstår 

5. Lokalen 

 Behov av utökade lokaler mm, drivs i samtal med kommunen: 
o Bredare dörr ut mot korridoren 
o Förråd för mattor – Ev kan vi få ett förråd på annat ställe 
o Ta över Innebandyns nuvarande Kansli 

Punkten togs upp med Kommunen på föreningsträffen. Inga ytor finns just nu,  Mats ansvarar. -Kvarstår 
 Tord kollar möjlighet att nyttja omklädningsrum på dagtid. Kommunen tar upp frågan med skolan -Kvarstår 
 Jan ställer fråga till karaten om vi kan ha ett gemensamt gym. – Kvarstår 
 Ta upp frågan angående att Boxarna använder samma omklädningsrum som oss, kan de få använda ett annat 

omklädningsrum? – Tord kollar. – Kvarstår 
 Önskemål att skohyllor sätts upp vid entrédörren. – Mats har en som vi kan få. Klart! 
 Storstädning av lokalen genomfördes 19/8. -Klart 
 Alla verksamheter har startat upp igen. Riktlinjer/principer ska följas. Eva sätter upp riktlinjerna på klubben. 

Mattan ska spritas efter träning. Eva och Pär kollar med skolan om vi kan få bättre pris på sprit genom den. 
 Folkhögskolans tankar om att bygga ny Dojo. Tråden är upptagen, fler samarbetspartners behövs. 
 Fastighetsförvaltningen har informerat oss om att lappar och egna skyltar får inte sättas upp på dörrar och 

fönster. Anslagstavlor kommer sättas upp i korridoren, vi har fått fråga från fastighetsförvaltningen om vi är 
intresserad av en sådan tavla för Budoklubben. Mötet önskar ha en sådan tavla. Mats återkopplar. 

 Solskydd på östra sidan, Mats och Tord tar med frågan till träffen med kommunen i oktober. 
 Förslag från medlemmar att köpa in robotdammsugare. Mötet beslutar att mattorna ska torkas istället efter 

nya städrutiner. 
 Nya trasor behöver köpas in till mattan, kollar även alternativ med engångstrasor. Tord köper in.  
 Nya städrutiner ska införas, torka mattan efter varje träningspass samt städning av gemensamma ytor. Eva 

skriver ut rutin och sätter upp i dojon. Respektive tränare informerar sina grupper om den nya rutinen. 
Tidigare städrutiner/listor utgår. 



  

Karlskoga Budoklubb  Ärende: Sidan 2 av 2 

www.kgabudo.org  Styrelsemöte 2020-09-14 
   

 
 

6. Hemsidan 

 Mats uppdaterar adressen med E.-Klart. 
 Sektionerna gör en översyn av sidan för att kontrollera aktualitet. Stående punkt. 

7. Nycklar 

 Cecilia och Tord inventerar taggar och nycklar-kvarstår 
 Upplåsning av dörr fungerar inte stjärnkoden för att hålla dörren öppen under 3 timmar. Mats frågar 

bokningen om förändringen. 
 

8. Bevakning drogpolicy och sexuella trakasserier 

 Inget att rapportera. 
 Belastningsregistret – Stående punkt. Bordlägger frågan om intervall. En rutin om att alla visar vid samma 

tillfälle. De som skall visa upp på nytt har blivit påminda på mötet. Beslut att alla berörda har ett giltigt utdrag 
att visa upp vi årsmötet. 

9. Ju Shin Jutsu  

 Ordinarie träning har startats upp 

10. Judo 

 Ordinarie träning har start upp 
 

11. Gracie Barra 

 Ordinarie träning har start upp sedan en tid 
 Ny avancerad grupp startat upp i samarbete med folkhögskolan, gruppen har träning på fredagar kl. 17-19. 

Tidigare har ”öppenmatta” varit den tiden. Mötet beslutar att träningstiden nu kan tas i anspråk för den nya 
gruppen. 

12. Yagyu Shingan Ryu 

 Ordinarie träning har start upp på torsdagar och söndagar i kapellet. På tisdagar Yagyu shingan Ryu på 
budoklubben då är även övriga välkomna. På fredag fm är skolan på budoklubben och tränar Gracie Barra då 
är övriga också välkomna. 

13. Övrigt 

 Fråga från ePassi om vi vill vara med att erbjuda att ansluta oss till tjänsten för att kunna erbjuda deras 
kunder. Beslut att avvakta. – Punkten kvarstår för bevakning. 

 Alla i styrelsen bör vara med i IdrottOnline. Mats ordnar när han fått personnummer på de som ska läggas till. 
 Sista söndagen i augusti skall inrapportering ha gjorts av närvaro i IdrottOnline. Osäkert om detta skickats in.  
 Värdegrund. Ska vi köra på riksidrottsförbundets? Mötet beslutar att godkänna värdegrunden. 
 Jan har lånat 9 mattor. 

14. Nästa möte 

Nästa möte blir 30/11 19:40 i lokalen.  

15. Mötets avslutande 

Ordförande förklarade mötet avslutat. 
 
 
Vid pennan 
Jenny Johrin 


